
2022 Annual General 
Meeting

Ausztráliai Magyar Pedagógusok Egyesülete

Hungarian Teachers Association Inc.

2022. október 1. 



I would like to begin by acknowledging the Traditional Custodians of 
the lands on which we meet today, and pay my respects to their 

Elders past and present. 

Welcome to country



1. Welcome address
2. Apologies
3. Reading of last AGM’s minutes: Ilona Fekete
4. Business  arising from the minutes
5. Elnöki beszámoló: Melinda Füry
6. Tagsági statisztika: Fekete Ilona
7. Pénzügyi beszámoló: Bartha Gyöngyi
8. Jelenlegi bizottság leköszön, új tisztségviselők megválasztása. Választást vezeti: Ilosvay Katalin

a. Elnök
b. Alelnök
c. Titkár
d. Pénztáros
e. Bizottsági tagok

8. Új elnök átveszi a gyűlés vezetését
9. Következő évi munkaterv
10. Egyéb ügyek

Napirendi pontok



Last AGM’s Minutes of Meeting

http://ampe.com.au/wp-content/uploads/2020/07/ampe-agm-2019-minutes-of-meeting.pdf


 Elnöki beszámoló
 2021



Statisztika 2021



Statisztika 2022 - a tavalyi 11 válaszadóból csak 8 iskola adatait tudom megosztani erre az évre
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REPORT







30/10/21 2021 Hungarian Teachers Association AGM

ELECTION of Committee Members
Adjudicator: Katalin Ilosvay- Egyed



2o22 AMPE KONFERENCIA  

FÜRY MELINDA ELNÖK MEGNYITÓ BESZÁMOLÓJA 

 

Szeretettel köszöntök minden kedves megjelentet, pedagógusainkat, iskolavezetőinket, 
előadóinkat és külön köszönettel tartozunk Geiger Mihály vezető konzul úrnak és Geiger 
Erika titkársági referensnek, hogy elfogadták meghívásunkat és jelenlétükkel emelik 
rendezvényünk fényét. 

Nagy örömömre szolgál, hogy a hosszú lezárások és online terekbe szorult emberi és 
oktatási kapcsolatok után végre újra itt lehetünk együtt, szemtől szemben és 
lehetőségünk nyílik találkozni egymással – én sokatokkal most találkozom először – 
személyesen beszámolhatunk egymásnak eredményeinkről, nehézségeinkről, s együtt 
fejlődhetünk a sokszínű szakmai előadások és gyakorlati foglalkozások során.  

Sajnos egyesületünkben a lelkesedés már nem a régi. Ennek két okát látom. 

Az egyik, hogy az Ausztráliában élő, oktatásban résztvevő vagy részt venni akaró 
emberek száma véges és mivel nincs friss vér, akik a tisztségeket átvegyék a meglévő és 
már posztokat hosszabb-rövidebb ideje betöltő tagoktól, így ez egy kíhívás. 

A másik dolog pedig az, hogy a pandémia rányomta a bélyegét az emberek 
hozzáállására, motiváltságára, és megszoktuk azt, hogy csak bekapcsoljuk a 
számítógépet s minden onnan jön. Sok kérdést kaptunk a meghívott és meg nem jelent 
tagoktól, hogy zoomon be lehet-e jelentkezni. Persze a megjelenést a jelenlegi 
repülőjegyárak sem támogatják.  

Ezért is nem ülünk itt ma többen, ami sajnálatos, de reményeim szerint csak átmeneti. 
Mindenesetre ha azt szeretnénk, hogy egyesületünk sikeresen és eredményesen tudjon 
tevékenykedni, akkor változnunk kell nekünk is a világgal együtt. A munkánkra szükség 
ven. Az Ausztráliai Magyar Pedagógusok Egyesülete 2014-es megalakulásakor kitűzött 
három fő feladata és célja nem változott: 

1. Küldetésének tekinti az Ausztráliában élő magyar pedagógusok szakmai 
fejlődésének ápolását, konferenciák és találkozók által szakmai továbbképzések 
biztosítását.  



2. A magyar nyelv és kultúra megőrzését és továbbörökítését a magyar nyelv 
oktatása által. 

3. Egy olyan érdekképviseleti szervezetként funkcionálni, mely az Ausztráliában élő 
magyar pedagógusok érdekeit hivatott képviselni az anyaország és az Ausztrál 
állam felé. 

Tehát nem azon kell változtatnunk, amit csinálunk, hanem azon, ahogy. Meg kell 
találnunk, mik azok a dolgok, melyekkel a jelenlegi helyzetben a leghatékonyabban 
tudjuk Ausztrália-szerte működő magyariskoláinkat támogatni.  

Þ Ez lehet például korszerű tudást nyújtó és színvonalas online tréningek, 
előadások, workshopok pedagógusaink számára, akkor ebbe az irányba kell 
lépéseket tennünk.  
 

Þ Remélhetőleg hamarosan megnyílik a Kőrösi Csoma Sándor program pályázata a 
déli féltekére is, amely által az ide érkező ösztöndíjasok új lendülettel, friss 
ropogós magyarsággal fűszerezik és segítik majd iskoláink működését.  
 

Þ Szintén új, legalábbis eddig még kiaknázatlan dimenziót szeretnék nyitni az 
ausztráliai magyar pedagógus-közösségnek: és ez a világszerte működő magyar 
hétvégi iskolák tanáraival és tapasztalataival való online megismerkedés lesz. 
Tavalyelőtt résztvettem a győri Széchenyi Egyetem “Diaszpórában magyar 
nyelvet tanító pedagógusok” online továbbképzésén s fantasztikus volt látni a sok 
bejelentkező magyar pedagógust a világtérkép nagyon sok pontján! 
Megosztottunk egymással sok információt és tapasztalatot, hiszen a világ távoli 
pontján élőknek egész biztosan más ötletei vannak, habár hasonló cipőben járunk 
a hétvégi magyartanítás szempontjából, egymás számára mégis sok újat tudunk 
mondani. Ez az, amit szeretnék az időzónák körülményes áthidalásával elérhető 
közelségbe hozni, egyfajta magyar pedagógusok a nagyvilágban közösségre 
ablakot nyitni. Ezzel kapcsolatban (is) várom az ötleteiteket. 
 

Þ Továbbá pályázni fogunk támogatásokra, melyekkel további tankönyvek, oktatási 
segédletek hozhatók majd létre, mert ezek iránt a pandémia se törte meg a 
lelkesedést. 



Tehát a következő évre/évekre számos olyan célkitűzésünk lesz, amely az eredeti 
célok irányába indul új utakon.  

 

De nézzünk is körül a jelenben.  

Az AMPE szárnyai alá jelenleg 14, magyart oktató hétvégi oktatási intézmény 
tartozik:  

1 Sydneyben, 1 Brisbane-ben, 1 a Gold Coaston, 3 Adelaide-ben, 5 Melbourne-ben, 
1 Perth-ben, 1 Új-Zélandon és a legújabb kistestvérünk Singapore-ban. 

Az idei tanévben összesen 43 tanár oktat összesen 489 gyermeket. 
 
A tanárok-gyermekek száma államonként: 

Þ NSW 4 tanár – 56 gyerek 
Þ QLD 6 tanár – 48 gyerek 
Þ SA 5 tanár – 92 gyerek 
Þ VIC 14 tanár – 168 gyerek 
Þ WA 5 tanár – 16 gyerek 
Þ NZ 5 tanár – 6o gyerek 
Þ Szingapúr 3 tanár – 29 gyerek 

 
Érettségizők száma 28. 
 
Az idén 3 online zoom meet-upot tartottunk, melyek témáit és előadásait önként 
jelentkező tanáraink hozták nekünk. Volt szó a változatos óratervezésről Kondás 
Andrea melbourne-I tanárunktól, Kovács Tímea Brisbane-ből brilliáns prezentációt 
hozott nekünk a Google Drive és Padlet szülői és tanári használatáról, s Szabó Ágnes 
Adelaide-ből a középiskolások 21. Századi tanításáról fog előadást tartani. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Amiről még szeretnék beszámolni, az az idei július-augusztusi magyarországi 
tartózkodásom során tett hivatalos látogatásaim. 

Volt szerencsém találkozni Ács Tibor úrral, aki a Magyar Ifjak Világtalálkozóját 
szervezi 9 éve, magyar állami támogatásokból és szponzorok segítségével. Az idei 
egyhetes tábor Balatonakalin került megrendezésre, ahol lehetőségem nyílt 
személyesen körülnézni. A 18 év fölötti magyar származású fiataloknak tartalmas 
kulturális és szociális programmal szolgál a táborban töltött idő, kényelmes faházas 
szállással, étkeztetéssel. Ács Tibor úrral egyetértettünk abban, hogy a közeljövőben 
az Ausztráliából érkező fiatalok számára is nagy élményt jelentene a táborban való 
részvétel, így ápoljuk szakmai kapcsoltunkat, hogy ha eljön az ideje, ezt 
létrehozhassuk. 

Másik jeles látogatásomat a minisztériumban tettem, másodmagammal, 
egyesületünk titkárával, Ilonával Potápi Árpád János Államtitkár úrnál jártunk 
bemutatkozó látogatáson. Habár sajnos az államtitkár úr nem nyilatkozott 
magasröptűen sem a pár évvel ezelőtti ausztrál élményeiről, sem az itt élő magyarok 
életkörülményeiről, erkölcsi és anyagi támogatásáról biztosított bennünket.  

Sajnos a szegedi és kiskunhalasi látogatásomat a diaszpóra program vezetőivel le 
kellett mondanom, mert elkaptam a covidot. Szerencsére hamar felgyógyultam 
belőle. Az egyesületünknek is ezt kívánom: mihamarabb gyógyuljon fel a covid 
mellékhatásaiból, hogy újult erővel építhessük magyar közösségünket a világnak 
ebben a távoli csücskében, hogy megragadjuk minden lehetőséget, hogy a magyar 
nyelvet és kultúrát átadjuk gyermekeinknek s közben mi is fejlődjünk és töltődjünk 
ettől a nemes feladattól.  

Ez a mostani konferencia teljes egészében ezt fogja sugallni, ezért is kapta ezt a 
címet: A magyar oktatás lehetőségei és új irányai a diaszpórában a pandémia után. 
Fogadjátok szeretettel. 

 

Most pedig átadom a szót Geiger Mihály vezető konzul úrnak, hogy legyen kedves 
nyissa meg a konferenciát. 

 



AMPE / Hungarian Teachers Association Inc. AGM 2022 Minutes of Meeting
Date: 1 October 2022
Time: 19:15 pm
Location: St Colman's Church Hall, 293 Carlisle Street, St Kilda East
MInutes taken by Ilona Fekete

Members present:
1. Krisztina Elischer (Cimbora, SA)
2. Hubbard Zsuzsa (Cimbora, SA)
3. Ilona Fekete (Bocskai, VIC)
4. GYongyi Bartha (individual member, VIC)
5. Melinda Fuery (Regnum, VIC)
6. Marta Makkai (individual member, VIC)
7. Agnes Korlaki (individual member/VSL, VIC)
8. Viktoria Nagy (Regnum, VIC)
9. Andrea Kondás (Regnum, VIC)
10. Katalin Hegedűs (Regnum, VIC)
11. Kosztyi Szilvia(Regnum, VIC)? Regnum tanár!
12. Hever Szabo Betti (Bocskai, VIC)
13. Harasta Emoke (Sydney H. S., NSW)
14. KOvacs Timea (Brisbane H. S. , QLD)
15. Gyöngyike Horváth (Gold Coast, QLD) Proxy: Ilona Fekete
16. Adél Csanády (Bocskai, VIC) Proxy: Ilona Fekete

Ilosvay-Egyed Kati (adjudicator)
Csilla Kicsi? (individual member) Proxy: Ilona Fekete financial member?

The president acknowledges the traditional owners of the land.
1. Last year’s AGM minutes: Gyongyi Bartha moves the minutes, Agnes Korlaki seconds it.
2. No business arising from 2021 AGM minutes
3. President's report: The members present accepted that the conference opening talk

presented by Melinda Fuery, in the morning was the president’s report. See attached in
Hungarian

4. School statistics: the presentation is shown by Ilona Fekete, secretary of the association.
5. Financial report: Gyöngyi Bartha presents the financial report that has been also

received by the members present with the schedule of the meeting. The association
received 3300 AUD from Betheln Gabor Fund in 2021, but could not apply for this year’s
grants. Nevertheless, after the conference the association will have more than 5000
AUD in the bank account.
The financial report is moved by Timea Kovacs, and seconded by Emőke Harasta.

6. Election of Committee members:President asks Kati Ilosvay-Egyed to continue the
meeting as an adjudicator of the election.



Katalin Ilosvay-Egyed:The 2021 Committee resigned and the following members were
nominated

● Ilona Fekete - Secretary (online)
● Fuery Melinda - President. She accepted the nomination, but with a question

mark.
Ilona Fekete does not accept the nomination.
Marta Makkai suggests that before moving to the Vice-president position  the most necessary
positions should be moved, like treasurer and secretary.
Gyöngyi Bartha does not accept the nomination for treasurer. She does not represent a school,
and someone else that is active in a school should fill in the position.
Marta Makkai asks Melinda Fuery about her heistance to accept the presidency , and Ilona
Fekete about not accepting the nomination.
Melinda Fuery shares that she has a lot of going ons in her life, and currently she cannot fit in
the association in her life in its current form. According to her the way out could be the turn
towards online courses or a dormant state that could still make the association eligible to apply
for grants, or support member schools. She envisions the association as a link between schools
and Australian and Hungarian organizations since many schools are not visible for larger
organizations, etc.
Ilona Fekete: Because of lockdowns the online meetings extended her duties, since she
prepared and ran those, and maintained the website. Manybteachers and schools were
unresponsive, which makes her feel like that the association was not important or woned by the
members.
Marti Makkai: One of the reasons for the survival of the organization is the Körösi Csoma
Program, since the association is the organization representing community schools towards the
HUngarian state.
Ilosvay Katalin: suggests that probably the AMPE should continue with the minimal effort is
needed to survive
Marti Makkai: volunteers to be the treasurer to unburden Gyongyi Bartha form her duties.
Fuery Melinda: if that is the case, she is happy to continue as the president of the association,
since she just got familiar with all members' contacts and opportunities the association has.
Nevertheless there wonát be any face to face conference next year, only possible online
meetings. She is able to do the minimal effort.
Time Kovacs: volunteers to be the secretary in 2023 but she wants to emphasize that this is her
second year in the position, and it should be a shared responsibility by all members not only a
few unlucky ones.
Ilona Fekete suggests that Timea Kovacs has enough on her plat and her offer should not be
accepted.
Zszuzsanna Hubbard volunteers for the position of secretary, but she would like gto know more
about the responsibilities with the position. Since it includes a lot of administrative duties
completely new for her, she would like to step back, but wants to support the committee.
Katalin Hegedűs volunteers to be the secretary for 2023.
Ilosvay Katalin wants to declare the new committee for 2023:
President: Melinda Fuery , moved by Times Kovacs, seconded by Beatrix Hevér SZabó ,
Secretary Katalin Hegedűs, moved by Márti Makkai, seconded by Viktória Nagy



Treasurer: Márti Makkai, moved by  Beatrix Hevér SZabó, seconded by Krisztina Elischer
Committee member: Krisztina Elischer, moved by Timea Kovacs, seconded by Gyongyi Bartha
Committee Member: Agnes Körlaki, moved by Ilona Fekete, seconded by Timea Kovacs
Committee member: ZSuzsanna Hubbard, moved by Timea Kovacs, seconded by Agnes
Korlaki
Website will be updated by Ilona Fekete, the conference expenses will be settled by GYongyi
Bartha
Adjudicator introduces the new committee.

7. General business:
Betti Hevér SZabó: suggests that tasks can be distributed in the chat before the
conference, so other teachers are able to help in the preparations or at the conference
GYöngyi Bartha: the struggle around succession of the association should be shared
with all the members, since this is an ongoing problem, and effects the survival of the
association

WHO WILL WRITE THIS? Where it will be shared - Fb, website?
Melinda Fuery: next year conference will be online
The president appreciates Marti Makkai’s work, and wants to keep the association alive,
since there is a demand for it.

20: 15 Meeting closes


